

MICHELE (MIKE) CAPIZZI



Mike Capizzi, an Original Six member of the Winnipeg Table Hockey League (WTHL) Est. 1989, has terrorized his opponents with his prolific scoring becoming one of the most dominant offensive forces in the league over the years. Mike is known for a blend of his speed and finesse. As of 2021, he has led the league in scoring on 4 different occasions and captured the league championship in 2014 and the WTHL Challenge Cup in 2014. He is a member of the Silver Stick club.

Player Inductee, 2021

Mike Capizzi, membre des Six Original de la Ligue de hockey sur table de Winnipeg (WTHL) établi 1989, a terrorisé ses adversaires avec ses scores prolifiques devenant l'une des forces offensives les plus dominantes de la ligue au fil des ans. Mike est connu pour un mélange de sa vitesse et sa finesse. À partir de 2021, il a mené la ligue en marquant à 4 reprises et a remporté le championnat de la ligue et la Coupe Challenge WTHL. Il est membre du club Silver Stick.

Intronisé à titre de joueur – 2021